

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/3187
7 May 1969

Limited Distribution

IMPORT RESTRICTIONS OF ISRAEL

List of Restrictions in Force

The Government of Israel has submitted, for the information of contracting parties, a copy of its customs tariff annotated to show as of 1 January 1969 the treatment accorded to each product with respect to licensing (free, automatic approval, restricted).

This copy is available at the secretariat for reference by interested delegations. It is understood that Israel plans to make copies available to members of the Committee on Balance-of-Payments Restrictions when the time comes for Israel's next consultation.

RESTRICTIONS A L'IMPORTATION EN ISRAEL

Liste des restrictions en vigueur

Le Gouvernement israélien a fourni au secrétariat, pour l'information des parties contractantes, un exemplaire de son tarif douanier avec des annotations indiquant le traitement appliqué le 1er janvier 1969 à chaque produit dans le cadre du régime de licence (octroi sur simple demande, autorisation automatique, restrictions).

Cet exemplaire peut être consulté au secrétariat par les délégations intéressées. Il est entendu qu'Israël, lorsque le moment sera venu de procéder à une nouvelle consultation, fournira des exemplaires de ce document aux membres du Comité des restrictions à l'importation (balance des paiements).